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17 maj Kristina Jonäng – då Miljönämndens ordförande i Västra Götalands län -
besökte Valön.
Hon insåg problemet med igenväxning på ön och lovade återkomma med
en eventuell lösning.

13 sept. Möte i Tjörns kommunhus – ”Naturvård och regional utveckling”.
I mötet deltog förutom Kristina Jonäng, en skärgårdsutvecklare,
2 representanter från länsstyrelsen, 2 representanter från LRF
samt 7 Valö-bor.
En viss oro har uppstått för att resurserna till skötseln av
naturreservaten inte räcker till.
Många nya idéer framfördes beträffande levande skärgård och öppna
landskap.

13 dec. Möte med Roland Olin - områdesansvarig från Västkuststiftelsen - på
Valön.
Deltagare i mötet: Gunilla o Bengt Gustafsson, Kerstin Jonsson, Lennart
Johansson, Gösta Persson, Åke Skoog och Eivor Segersten från
arbetsgruppen Hvalöns Framtid.
Dessutom deltog Peter Davidsson + Magnus Almung från Valön i
Stigfjordens Intresseförening
Roland Olin gav vid detta tillfälle löfte om medel från
Västkuststiftelsen motsvarande 100 timmar röjning per år under en 5-
årsperiod, för att restaurera och förhindra ytterligare igenväxning av
områden intressanta ur miljö- och kultur synpunkt. Dessutom några
dagar för att hålla efter stubbskott på restaurerade områden.
Utrymme finns för ytterligare ca 30 timmar slåtter och betesputs.
Varje år görs en gemensam genomgång av utförda arbeten och nya
planerade inför nästa vintersäsong.
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